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ÅRSMÖTESPROTOKOLL 2025 
 
 

Tid: tisdag den 11 mars 2025 kl. 18:00. 
Plats: Stadshuset, Södertälje 
Antal närvarande: 18 medlemmar, se närvarolista i bilagan. 

1. Val av ordförande och sekreterare för stämman. 
Till mötesordförande valdes Hans Hansson och till mötessekreterare Anne Kawecki. 

2. Val av två justeringsmän att jämte mötesordföranden justera protokollet. 
Till justerare valdes Mats Johansson och Åke Andersson. 

3. Fråga om stämman blivit behörigt utlyst. 
Alla deltagande medlemmar svarade ja. 

4. Styrelsens verksamhetsberättelse samt Resultat och Balansräkning. 
Lars Klasén redovisade verksamhetsberättelsen. 
Antalet medlemmar var vid årsskiftet 1644 st. och av dessa var 439 familjemedlemmar.  
Antalet medlemmar har minskat med 51 st. motsvarande 3 % jämfört med år 2023. 
Vi har haft 10 styrelsemöten, 7 remissyttranden i Södertälje kommun, 2 remissyttranden i 
Nykvarn kommun, 17 aktiviteter och 5 omnämnanden i LT mm. (se hela 
verksamhetsberättelsen på hemsidan) 
 

Rolf Wahlström berättade bl. a om hur Naturskyddsföreningen i Södertälje/Nykvarn m fl. 
kretsar i samarbete med föreningen Jordens vänner lyckats stoppa en avverkning av en 
gammelskog söder om Bommersvik efter att ha hittat knärot där. 

 
Lars Ljungdahl redovisade ekonomin.  
Ingående saldo 24-01 var 38 378 kr och utgående saldo 24-12 var 34 610 kr.  
Totala intäkter under 2024 var 40 505 kr och totala kostnader var 45 465 kr + 824 kr.  
Resultatet blev en förlust på 5785 kr. 
Verksamhetsberättelsen samt Resultat och Balansräkningen lades till handlingarna. 
Lasse föreslog att vi, för att spara pengar, ska lägga in nästa programblad i 
Naturskyddsföreningens medlemstidning ”Sveriges natur” istället för att skicka det med post. 

5. Revisorernas berättelse. 
Hans Hansson och Alf Claesson (ersatt av Mats Greger på årsmötet) har kontrollerat 
föreningens bokföring samt verksamhetsberättelse och rekommenderar stämman att bevilja 
styrelsen ansvarsfrihet för år 2024. De bedömde bokföringen vara väl utförd och 
verksamhetsberättelsens innehåll mycket bra. De påminde dock om att se till att kommande år 
inte går med ekonomisk förlust. 
 



Sid 2(2) 

6. Fråga om ansvarsfrihet för föregående års förvaltning. 
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 

7. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter 
Stämman beslutade att det ska vara 8 ordinarie ledamöter i styrelsen för år 2024 och inga 
suppleanter. Alla väljs för 1 år. 

8. Val av ordförande i kretsen, tillika styrelsen. 
Till ordförande omvaldes Lars Klasén. 

9. Val av övriga styrelsemedlemmar.  
Till ordinarie styrelsemedlemmar omvaldes Kerstin Karlsson, Lars Ljungdahl, Mats Johansson, 
Kristin Persson, Anne Kawecki och Olof Näslund. Max Köster valdes in som ny ordinarie 
styrelseledamot. 

10. Val av revisorer och revisorssuppleanter. 
Till revisorer omvaldes Hans Hansson och Alf Claesson samt som revisorssuppleant Mats 
Greger. 

11. Val av valberedningen. 
Till valberedningen omvaldes Hans Hansson och Mats Greger. 

12. Ärenden som väckts genom motion. 
Inga ärenden har lämnats in. 

13. Ärenden som styrelsen förelägger stämman samt eventuella övriga ärenden. 

Alenka Jejcic som avgår som styrelsemedlem avtackades med en gåva från styrelsen. 
 

Jonathan Borling som arbetar som verksamhetsutvecklare på länskansliet i Stockholm 
presenterade sig och berättade bl. a. om de onlineträffar han ordnar. Nästa kommer den 27 
mars. Länk skickas ut via email. 

Lars K avslutade årsmötet med att visa upp det hållbarhetspris vår förening fått från Södertälje 
kommun; ett inramat diplom och en fin träskulptur av en pilgrimsfalk. 

14. Årsmötet avslutas. 
 
 

Vid protokollet 2025-03-11 

  

 

Anne Kawecki 

 

Mötesordförande Justeras 

 

 

 

 

Hans Hansson Åke Andersson  Mats Johansson 

  


